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Derde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk IOO/hdp/2018/18-10-2018 
 
De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 30 augustus 
2018 
In het verslag staat op bladzijde 2 onder punt 3 een tikfout. In de 
tussenkomst van Kris Van Caneghem staat dat we “geen vinger in 
de pap houden” maar het moet zijn “een vinger in de pap houden”. 
Het verslag wordt goedgekeurd mits het corrigeren van deze tikfout. 
 

2. Budget 2018 – 3de reeks wijzigingen 
Vaststelling van de wijzigingen 
 
Gedeputeerde Vercamer licht toe dat het gaat over enkele beperkte 
wijzigingen. Raadslid Christian Bauwens is van oordeel dat een 
wijziging van 5 miljoen toch geen kleine wijziging kan genoemd 
worden. Gedeputeerde Alexander Vercamer geeft mee dat de 
wijziging verband houdt met de verkoop van de Abdijschool in 
Dendermonde en wijst er op dat de opbrengst van de verkoop 
trouwens groter was dan begroot. 
 

3. Blijdorp III – voorbereiding algemene vergadering van 04 12 2018: 
- kennisneming van het verslag 
- aanduiding van 7 effectieve en 7 plaatsvervangende  

 vertegenwoordigers 
- vaststelling van het mandaat = goedkeuring van de voorgestelde  
 beslissingen 
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Geen vragen of opmerkingen. 
 

4. DDS – uittreding provincie 
Goedkeuring uittredingsovereenkomst, scheidingsaandeel en 
modaliteiten van uitbetaling 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat het dossier de 
formalisering betreft van wat eerder reeds principieel was beslist. 
 

5. DDS – voorbereiding algemene vergadering van 10 12 2018: 
- kennisneming van het verslag 
- aanduiding van 3 effectieve en 3 plaatsvervangende  

 vertegenwoordigers 
- vaststelling van het mandaat = instemming met de voorgestelde  
 beslissingen 
 
Geen vragen of opmerkingen 
 

6. VVP vzw – Statutenwijziging – voorbereiding van de buitengewone 
algemene vergadering van 09 11 2018: 
- goedkeuring van de wijzigingen en van de gecoördineerde versie  
 van de statuten 
- machtiging van de vertegenwoordigers in die zin 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer licht kort toe. Het betreft in 
essentie een aanpassing aan de gewijzigde wetgeving betreffende 
de vermindering van het aantal provincieraadsleden. 
 

7. Forensische audit – opvolging aanbevelingen 
Kennisgeving van het auditrapport en van de acties 
 
Korte toelichting door gedeputeerde Martine Verhoeve. Zij benadrukt 
het vertrouwelijk karakter van het eerder medegedeelde rapport en 
schetst de contacten die over het rapport plaatsvonden met Audit 
Vlaanderen. De nodige aanpassingen aan een aantal procedures 
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zullen worden doorgevoerd. 
Raadslid Elisabet Dooms verwijst naar de Excell tabel waarin een 
overzicht wordt gegeven van de procedures die men op punt zal 
stellen “binnen een zekere tijd” en informeert welke tijdshorizon men 
daarvoor voorziet. Gedeputeerde Martine Verhoeve deelt mee dat 
de aanpassingen zullen gebeuren tegen 1 december.  
Raadslid Olaf Evrard vraagt waarom het rapport zo streng 
vertrouwelijk moet behandeld worden. 
Provinciegriffier Albert De Smet deelt mee dat de vertrouwelijkheid 
van het document door Audit Vlaanderen wordt gevraagd. De heer 
Evrard vindt het dan wel merkwaardig dat men vraagt het rapport te 
bespreken in de provincieraad. 
De voorzitter van de provincieraad, mevrouw Greet De Troyer, deelt 
mee dat het rapport in de raad moet worden besproken maar dat dit 
niet betekent dat de informatie niet vertrouwelijk moet blijven. 
Provinciegriffier Albert De Smet vult aan dat de vraag om 
vertrouwelijke behandeling wellicht ook werd ingegeven door het feit 
dat er namen worden genoemd in het rapport. Die gegevens moeten 
trouwens geanonimiseerd worden. 

 

8. Patrimonium, provinciaal en paraprovinciaal – Logistiek 
Jaarlijks onderhoud, interventies en renovaties van branddetectie-, 
gasdetectie- en inbraakdetectiecentrales en rookkoepelsturingen 
Vaststelling van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare procedure 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

9. Provinciaal domein Puyenbroeck te Wachtebeke, uitbating 
horecagelegenheid en voorzien van catering voor 
verblijfsaccommodatie 
Goedkeuring van model, bestek en raming 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt mee dat de huidige concessie 
afloopt en dat nu geanticipeerd wordt op de oplevering van de 
nieuwe gebouwen. Raadslid Christian Bauwens informeert of er in 
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Puyenbroeck problemen zijn met asbest. 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat er geen problemen 
zijn in de sportinfrastructuur.  
Er werd wel melding gemaakt in de teksten betreffende het budget 
van uitgaven voor asbestverwijdering in het restaurantgedeelte. 

 

10. Pensioenfonds OFP 
Jaarverslag en jaarrekening 2017 
Kennisgeving 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

11. IGS Westlede – uittreding 
Goedkeuring uittredingsovereenkomst, scheidingsaandeel en 
modaliteiten van uitbetaling 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat ook met de 
intercommunale Westlede een akkoord werd bereikt over de 
uittredingsvoorwaarden. 
Raadslid Bart Blommaert vraagt of de intercommunale voorbehoud 
heeft gemaakt i.v.m. eventuele nadelige fiscale gevolgen als 
intercommunale een uittredingsvergoeding betaalt die hoger is dan 
de nominale waarde van het provinciaal aandeel. 
Gedeputeerde Vercamer antwoordt dat dit niet het geval is omdat de 
intercommunale reeds vooraf duidelijkheid had verworven over het 
feit dat er geen nadelige fiscale gevolgen zouden zijn. 
 

12. Toelichting: intergemeentelijke samenwerking - uittreding uit 
Interwaas: kennisgeving van en toelichting bij het principieel akkoord 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat er een principieel 
akkoord is met Interwaas en dat hij de commissie daarover alvast 
informeert. 
Het dossier zal in de zitting van november geformaliseerd worden. 
Er was een dagvaarding klaar om de rechten van de provincie te 
laten gelden bij het uitblijven van een akkoord maar er werd 
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uiteindelijk een consensus gevonden waardoor ook deze uittreding 
positief kan worden afgerond. 
Raadslid Olaf Evrard merkt op dat er toch een behoorlijk verschil is 
tussen de boekwaarde van ruim 10 miljoen en het uiteindelijke 
scheidingsaandeel van 4 miljoen. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat er steeds gezocht 
is naar een redelijke en onderbouwde consensus en dat het nooit de 
bedoeling is geweest het onderste uit de kan te halen. Hij stelt fier te 
zijn op het globale resultaat dat in Oost-Vlaanderen werd bereikt en 
uit ook zijn waardering voor het werk van de provinciale administratie 
daarbij. Hij wijst er ook op dat de provincie er in geslaagd is op 
goede voet te blijven met de intercommunales waardoor het mogelijk 
zal blijven samen mooie projecten te realiseren die ook uitvoering 
geven aan het provinciaal beleid. 
 

13. Varia  
 
Er zijn geen variapunten. De vergadering wordt gesloten. 
 

 

 

 
Gent, 22 oktober 2018 

 De secretaris   De voorzitter 

Elisabet Dooms Hilde De Sutter 

                     De verslaggever 

                     Hedwig De Pauw 


